
 

 

  

SCHRIFTELIJKE VRAAG 

 

Indiener: Erik Slotboom - D66 
 
Onderwerp: Verkeerssituatie Rapenburg en Borculoseweg in Neede 
                     
Datum indiening vraag:  11-07-2018 
 
Datum verzending antwoord: 
 

Formulering: 
  
Inwoners van Neede stellen regelmatig vragen over nut, noodzaak en de bijdrage aan 
de verkeersveiligheid van de bij binnenkomst van de kom van Neede geplaatste 
“snelheidsremmer” aan de Rapenburg en Borculoseweg. Deze remmers zien er door 
hun constructie met hekken en kunststof blokken uit als een tijdelijke oplossing, maar 
zijn weken na voltooiing van de werkzaamheden nog steeds in gebruik. Het passeren 
leidt regelmatig tot gevaarlijke situaties, waarbij je de vraag kunt stellen of ze een 
bijdrage aan, of een gevaar voor de de verkeersveiligheid vormen. Ter verduidelijking, 
zie bijgevoegde foto's.  

D66 heeft gelet het vorenstaande de navolgende vragen. 

Vraag: 
 
– Graag vernemen wij waarom deze snelheidsremmers weken na voltooiing van de                 
werkzaamheden nog niet zijn verwijderd? 

 
 
 
Antwoord: 
 

Vraag: 
 
–  Bent u het met ons eens dat deze verkeersremmers eerder een gevaar dan een 
bijdrage aan de verkeersveiligheid vormen en z.s.m. moeten worden opgeruimd? 

 
Antwoord: 
 
 
 

 

 

 
 Toelichting:  
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd.  
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de  
    griffie.  

 

 

 
 


